

主日学家庭反馈单

耶稣的神迹

第3课

耶稣医治瘫子

写给父母：

这张反馈单让您知悉您的孩子今天在主日学所学的内容。包含“牢记神的话语”，一个亲子活动，还有一个简短的祷告。参与以上内容，并和孩子交流，对您和孩子都会非常有益。

所学内容：



今天，孩子们学习了耶稣医治瘫子的故事。孩子们明白了，我们也可以把朋友带到耶稣面前，就像故事中的四个人努力把他们的朋友带到主那里一样。在这个过程中，可能会遇到需要“挖开”的障碍，因此，当我们尝试把朋友介绍给耶稣时，需要对主的信心来激励我们前行。（经文：马可福音 2:1-12）

牢记神的话语：



“信就是所望之事的实底，是未见之事的确据。” -希伯来书 11:1

在一周中与孩子多练习背诵这节经文几次，这不仅能帮助他们记住经文，也能加深他们对课堂所学内容的理解。

亲子活动建议：



好朋友的价值胜过黄金。和孩子一起讨论，什么样的品质会让一个人成为好朋友，什么样的影响可能是不好的。鼓励孩子参加有助于结交这类朋友的活动（如教会、运动、社团等）。敞开你的家门，欢迎孩子的朋友来做客，认识他们，并让他们感到被接纳和欢迎。

每日祷告：



亲爱的主，感谢祢关心我们身体和属灵的需要。愿我所过的生活显明我对祢的信心，也愿我对祢的信心不断成长。求祢帮助我，成为他人值得信赖的好朋友。奉耶稣的名祷告，阿们。

SUNDAY SCHOOL TAKE HOME PAGE

To parents:

This page lets you know what your child learned today in Sunday School. Included are "Words to Remember" from the Bible, a suggested activity to reinforce the lesson, and a short prayer. Being involved and interacting with your child can be very rewarding for both of you.



What We Learned:

Today, the children learned about Jesus healing the paralytic. Children learned that we can bring our friends to Jesus, just as the four men in our story worked hard to bring their friend to the Lord. There may be obstacles that we need to dig through, so our faith in the Lord will need to motivate us as we attempt to introduce our friends to Jesus. (Scripture used: Mark 2:1-12)

Words to Remember:



"Now faith is confidence in what we hope for and assurance about what we do not see." Hebrews 11:1 NIV

Practice this verse several times with your child during the week. This will not only help them remember the verse, but it will also help to reinforce what they learned during class.



Suggested Parent/Child Activity:

Good friends are worth their weight in gold. Discuss the qualities that may make someone a good friend verses a bad influence. Suggest that your child participate in activities that may help them meet friends that have these qualities (Church, Sports, Clubs). Open your home to your children's friends, get to know them and make sure they feel welcome.



Daily Prayer:

Dear Lord, thank You for caring for both our physical and spiritual needs. May the life I lead demonstrate my faith in You; may my faith in You continue to grow. Please help me be a good and trusted friend to others. In Jesus' name, I pray. Amen.